



Bharat International Rice Congress 2025 (BIRC 2025)

Indian Rice Exporters Federation (IREF) and the Agricultural and Processed Food Export Development Authority (APEDA), under the Ministry of Commerce and Industry, Government of India, will organize the "Bharat International Rice Congress 2025" (BIRC 2025), scheduled to be held from October 30 to 31, 2025, at the prestigious Bharat Mandapam (Pragati Maidan), New Delhi, India.

2. India has emerged as the world's largest rice producer, overtaking China, with an estimated total production of over 149 million metric tons during the 2024-25 season. With self-sufficiency in food security, the Indian rice sector now enjoys a leading position in the export of both basmati and non-basmati rice. With over 20.19 million tons of rice exported in 2024-2025, India continues to be the world's largest rice exporter, contributing over 40% of the global rice trade. Basmati rice exports this year are expected to reach a record high of over 6 million tons. Indian rice exports span over 170 countries, with major markets in the Middle East, Europe, Africa, the United States, and Southeast Asia.

3. BIRC 2025 will include an exhibition showcasing various exportable Indian rice varieties, as well as other aspects of the rice value chain, such as freight logistics, business-to-business (B2B) and business-to-business (B2G) meetings, and a two-day concurrent technical conference at the conference venue.

Event Details

Date: October 30-31, 2025

Venue: The prestigious Bharat Mandapam (Pragati Maidan), New Delhi, India.

For more details, contact:

Email: nvp@iref.net, edz1@iref.net

Phone: +91-7303094407



भारतीय राजदूतावास

Embassy of India

بغداد، العراق

Baghdad, Iraq

مؤتمر بهارات الدولي للأرز 2025

اتحاد مصدري الأرز الهندي (IREF) وهيئة تنمية صادرات المنتجات الزراعية والغذائية المصنعة (APEDA) التابعة لوزارة التجارة والصناعة في حكومة الهند ستقوم بتنظيم "مؤتمر بهارات الدولي للأرز 2025" المعروف باسم "BIRC 2025"، والمقرر عقده من 30 إلى 31 أكتوبر 2025 في قاعة بهارات ماندابام (براغاتي ميدان) المرموقة، نيودلهي، الهند. في قاعة بهارات ماندابام (براغاتي ميدان) المرموقة، نيودلهي، الهند.

2- برزت الهند كأكبر مُنتج للأرز في العالم، مُتجاوزة الصين، بإنتاج إجمالي يُقدر بأكثر من 149 مليون طن متري خلال موسم 2024-2025. ومع تحقيق الاكتفاء الذاتي في مجال الأمن الغذائي، يتمتع قطاع الأرز الهندي الآن بمكانة رائدة في تصدير الأرز البسمتي وغير البسمتي. ومع تصدير أكثر من 20.19 مليون طن من الأرز في الفترة 2024-2025، تُواصل الهند كونها أكبر مُصدر للأرز في العالم، حيث تُساهم بأكثر من 40% من تجارة الأرز العالمية. ومن المتوقع أن يُسجل تصدير أرز البسمتي هذا العام رقمًا قياسيًا يتجاوز 6 ملايين طن. تغطي صادرات الأرز الهندية أكثر من 170 دولة، مع أسواق رئيسية في الشرق الأوسط وأوروبا وأفريقيا والولايات المتحدة الأمريكية وجنوب شرق آسيا.

3- سيتضمن "BIRC 2025" معرضًا لأنواع مختلفة من الأرز الهندي القابل للتصدير، بالإضافة إلى جوانب أخرى من سلسلة قيمة الأرز، مثل لوجستيات الشحن، وغيرها، واجتماعات بين الشركات (B2B) وبين الشركات (B2G)، بالإضافة إلى استضافة مؤتمر فني متزامن لمدة يومين في مقر المؤتمر.

تفاصيل الحدث

التاريخ: 30 إلى 31 أكتوبر 2025

المكان: قاعة بهارات ماندابام (براغاتي ميدان) المرموقة، نيودلهي، الهند.

لمزيد من التفاصيل اتصل على:

البريد الإلكتروني: nvp@iref.net, edz1@iref.net

الهاتف: +91-7303094407